
Skolebestyrelsesmøde tirsdag d.23 februar kl.19.00-21.00 

VIRTUELT 

 

 
Deltagere:  

Forældrevalgte: Marianne Christiansen, Diana Ostersen, Kirsten Lund Jensen og 

Anders Krejberg. 

Medarbejderrepræsentanter: Susanne Mellergaard  

Ledelse: Ole Ehmsen Kronborg og Annizette Jensen. 

Fraværende: Marianne Tang Hindsig og Maria Brandt  

Referent:  Ole Kronborg 

 
 

Punkt Beslutning 
1. Orientering fra 

- Skoleleder 

- Pædagogisk Råd  

- SFO 

  

Skolen: 

Læringsfestival som lærerne deltog i for 

4 år siden er i år virtuel. Skolen har 

købt adgang til festivallen og derfor kan 

vi atter deltage i de forskellige virtuelle 

oplæg i år. 

Alle forventede elever er nu indskrevet 

til den kommende 0.kl. og der ser vi 

frem til at byde velkommen til en stor 

klasse på 24 elever. Dermed kommer 

skolen til samlet at have ca. 125 elever i 

kommende skoleår 

Løsningen omkring brug og tildeling af 

inklusionsmidler fra RKSK er endnu 

ikke udarbejdet og der kan derfor ikke 

hjemsøges inklusionsmidler pt. 

Corona skolen kører videre med de 

yngste tilbage i skolen, hvilke alle 

nyder. Undervisningen er ud fra 

bekendtgørelsen for nødundervisning, 

hvilket bl.a. betyder at der i 

udgangspunktet kun er to lærere om 

hver enkelt klasse. Personalet mødes 

ikke fysisk, men kun virtuelt. Det 

lægger en naturlig dæmper på de gode 

pædagogiske processer m.v. som har 

været igangsat op til Corona epidemien 

startede og personalet mødes ugentlig 

og hovedsagelig om praktiske forhold. 

De ældste to klasser er fortsat i 



hjemmeskole og klarer det meget flot. 

Vi glæder os til at have alle elever 

tilbage. 

SFO: Ved årsskiftet startede to nye 

medarbejdere i SFO’en den ene i en 

tidsbegrænset stilling. SFO’en har 

efterhånden de fleste indskrevne børn 

tilbage om eftermiddagen. 

2. Princip for lydoptagelse på skolen. 

 

 

Princippet blev godkendt og 

offentliggøres nu på hjemmesiden 

3. Budget og årsopgørelse.  

 

 

Ole gennemgik budgetår 2020 og 

forventet budget for 2021.  

4. Evt. 

 

  

Ole informerede om elevplaner som 

grundet Corona vil tage sig noget 

anderledes ud i dette skoleår. 

Der var en drøftelse af den faglige og 

sociale betydning af elevernes 

hjemsendelse. 

 


